



# STOCKHOLM AIKIKAI

Tellusborgsv 10, 126 32 Hägersten  
Sveriges Riksidrottsförbund RF nr: 12123 23  
www.stockholmaikikai.se

Plusgiro: 60 83 67 9  
SB&K nr: 72  
e-post: stockholm.aikikai@gmail.com



## \* Protokoll \* Styrelsemöte 2021-05-19 \*

**Tid:** 20:00  
**Plats:** Via Zoom  
**Närvarande:** Thomas Gut, Peter Spangfort, Lisa Norman, Olle Ahlin, Jappe Liljedahl, Olle Svensson, Roland Hultberg, Nizam Taleb, Klearchos Gourgourinis, Anna Spangfort (del av möte)  
**Frånvarande styrelse:** Rufat Ismajlov  
**Frånvarande övriga kallade:** Thomas von Gegerfelt, Emil Städje  
**Sekreterare:** Peter Spangfort

### Mötets Öppnande

Thomas G hälsade samtliga välkomna och konstaterade att även instruktörer var kallade till mötet eftersom en viktig punkt är om vi räknar med att kunna starta träningen i höst igen. Mötet inleddes därför med att diskutera denna punkt 2124.

Våra instruktörer är alltid välkomna att delta på styrelsemötena och det ses som väldigt positivt om de är med i den mån de kan. I de fall det finns punkter på dagordning som är av särskilt intresse för instruktörerna att vara involverade i påtalas detta i kallelse.

Nr	Rubrik	Beskrivning	Ansvar/Beslut
	Föregående Protokoll	Protokoll från styrelsemöte 2021-04-21 gick igenom. Punkter 2115, 2117, 2118, 2119 samt 2121 kvarstår från tidigare möte.	
2115	Lokalrenovering	Fortsatt ingen ny information om eventuell ombyggnad. Thomas har inte lyckats hitta kopia på avtalet. Peter kontakter Sth stad för att höra om de har en kopia och Rolle kollar i sina gömmor om det kan finnas en kopia där.	<b>Peter, Rolle</b>
2117	Styrelsearbete	Thomas påminde om det långsiktiga perspektivet och uppmanade alla att fundera vidare på klubbens profil, inriktning, målgrupper och marknadsföring.	2021-05-19 Intet nytt
2118	60-årsjubileum	Anna har accepterat att vara projektledare för jubileumsprojektet. Planen är att kalla till ett startmöte i höst där vi brainstormar fram vad vi kan och vill göra. Samtliga i styrelsen samt instruktörer uppmanas fundera på vad vi skulle kunna göra. Styrelsen äger frågan och ska definiera och ge projektledare/projektgrupp ett klart uppdrag.	<b>Styrelsen</b>
2119	SAK utlåningsböcker / Materialförvaltare	Klubben "låneböcker" samt videofilmer finns registrerade i klubbdatorm (samt på klubbens backuphårddisk). Enligt LEK kan det saknas en del böcker bla som skänkts av Claes Vikner. Vi skulle behöva få register på böcker etc uppdaterat och helst upplagt på klubbens hemsida så vi kan informera om att det finns böcker för utlåning, vilka böcker som finns, men även för att hantera utlåning och tillbakalämning. Rolle kollar med Guy och Lennart om de kan tänka sig att tillsammans med Jappe se över och fixa detta.  I sammanhanget hade vi en diskussion om behov av materialförvaltare i klubben, vilket inte behöver vara någon i styrelsen. Rolle kollar med Guy om han kan tänka sig att ta den rollen.	<b>Rolle</b>
2121	Ny utformning på logga samt visitkort	Beslutades att presenterade loggan ska gälla och Jappe färdigställer den.  Beslutade att presenterade visitkortet ska gälla och Jappe förbereder beställning av 500 st klubbvisitkort samt 100 personliga kort till resp instruktör om inte vederbörande säger ifrån.  OBS. att Thomas von Gegerfelt samt Emil inte var med på mötet.	<b>Beslut</b>  <b>Beslut</b>

		Är nog också bra att dubbelkolla så "rätt" info står på resp kort (mobil, e-mail etc)	<b>Jappe</b>
<u>2123</u>	Mail till medlemmar	Ett informationsmejl till samtliga medlemmar samt övriga på klubbens maillista ska tas fram och skickas ut innan sommaren. Peter tar fram ett utkast till mail som sedan kompletteras och skickas ut av Thomas.	<b>Thomas</b> <b>Peter</b>
<u>2124</u>	Terminsstart höst	Vår förhoppning är att det kommer att gå att starta upp träning igen i höst och vi siktar på att starta onsdagen den 1. a sept. Naturligtvis är detta beroende på situationen i stort.  <b>Vuxna</b> Till att börja med schemalägger vi tis, ons samt tors kväll och lör dag för vuxna. Dagträning mån, ons samt fre påbörjas efter överenskommelse så vi ser behov/efterfrågan. Måndag kväll startar upp så snart behov finns antingen via efterfrågan eller ex en nybörjargrupp, se 2125 Öppet hus.  <b>Ungdomar</b> Emil har sagt att han kan ta ett ungdomspass i veckan, men lite oklart om dag/tider. Olle Ahlin kommer att vara kvar i stan så han kan hjälpa till med ungdomsträning och eventuellt ta ett pass själv. Idealet vore om vi kunde erbjuda två pass i veckan åt ungdomarna och det vore bra om det kunde var ex tis resp tor. Detta måste stämmas av med Emil och Olle.  Not, Nizam meddelade att han inte kommer att hålla några pass i år eftersom han har problem med sin höft och väntar på en operation.	<b>Beslut</b>          <b>Thomas</b>
<u>2125</u>	Öppet hus	Om vi kommer igång med träning i höst genomför vi ett öppet hus lördagen den 2 oktober. Tidigare erfarenhet talar för att vi ska dela upp dagen ex så ungdomar kommer 11-13 och vuxna 13-16.  Om möjligt vore det bra om vi kunde få ett antal nya som tränar ex på mån (nybörjarträning) och minst ytterligare en dag i veckan.	<b>Beslut</b>
	Kommande möten	Onsdagen 18 augusti 20.00	

Ev punkter till nästa möte skickas via e-post till ordf och sekr, helst minst fem dagar före mötet.

Protokollet justerat av:

Ordförande

Sekreterare